
Zápisnica č. 5/2006 
zo zasadnutia KR STU dňa 9. mája 2006 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Ján Kalužný, Robert Redhammer, Ernest Bučko, 

Robert Špaček, Vojtech Molnár, Milan Žalman, František Janíček, 
Karol Jelemenský, Peter Gál, Jozef Sablik, Ľudovít Molnár, Dušan 
Bakoš, Dušan Petráš, Helena Žideková, Pavel Timár, Daniel Bobok, 
Martin Repko, Pavol Horváth 

 
Neprítomní:   
 
Program: 
 
1. Výročná správa o hospodárení STU za rok 2005 (kvestorka Žideková) 
2. Smernica „Obhajoba dizertačnej práce“ (pror. Kalužný) 
3. Informácia o stave rekonštrukcie objektov „Vazovova-Mýtna“ (pror. Bučko) 
4. Internetové stránky STU v redakčnom systéme Buxus- zhodnotenie (pror. Špaček) 
5. Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania (pror. Redhammer) 
6. Spirit portál – Centrum medzinárodných projektov (pror. Redhammer) 
7. Informácia o technickom zabezpečení elektronických študentských preukazov 

a zamestnaneckých preukazov pre akad. rok 2006/07 (pror. Molnár, prof. Horváth) 
8. Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
9. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Výročná správa o hospodárení STU za rok 2005 (kvestorka Žideková) 
2) Smernica „Obhajoba dizertačnej práce“ (pror. Kalužný) 
3) Internetové stránky STU v redakčnom systéme Buxus- zhodnotenie (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/3/2006, 2/3/2006, 1/4/2006, 2/4/2006 
 
Nesplnené úlohy:  3/33/2005–termín plnenia predĺžený pre MTF a FIIT do 12.6.2006 
   4/33/2005 – termín plnenia predĺžený pre MTF a FIIT do 12.6.2006 
   6/33/2005 – termín plnenia predĺžený pre MTF a FIIT do 12.6.2006 
   3/3/2006 – termín plnenia úlohy predĺžený do 12.6.2006 
 
 
K bodu 1  Výročná správa o hospodárení STU za rok 2005 

 (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomnú správu a podrobne komentovala jej obsah. Celkový 
hospodársky výsledok STU za rok 2005 je kladný, avšak podstatne nižší, 
ako v predchádzajúcom roku. Všetky súčasti STU okrem ÚZ Gabčíkovo 
majú kladné hospodárske výsledky. Upozornila fakulty, že stále dostatočne 
nevyužívajú odpisy prístrojov používaných na PČ za účelom zníženia 



daňového základu. Kladný hospodársky výsledok je potrebný pre tvorbu 
fondov – rezervný fond, fond reprodukcie. 

  
Dekan Gál: Upozornil na zlý súčet nákladov v správe pre FA STU. 
Dekan Petráš: Je potrebné diskutovať stratégiu hospodárskeho výsledku STU. Navrhol, 

aby si tajomníci fakúlt po dohode s kvestorkou stanovili metodiku odpisov. 
 
Stanovisko KR č. 1/5/2006 
KR STU berie na vedomie Výročnú správu o hospodárení STU za rok 2005. 
 
 
K bodu 2 Smernica „Obhajoba dizertačnej práce“ (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a podrobne 

komentoval jeho obsah. Podľa zákona komisia doktorandovi oznámi, že 
obhájil a VR to už nemusí schvaľovať. 

  
Dekan Bakoš: Opýtal sa na rozdiel znenia smernice a dikcie zákona. Navrhol 

zakomponovať do smernice predĺženie PhD. štúdia na 4 roky. Dvaja 
oponenti sú podľa jeho názoru málo, je za udržiavanie dosiahnutej úrovne. 

Dekan 
Jelemenský: 

Má výhrady k obsahu smernice napr.k štruktúre a počtu oponentovt a tiež k 
príliš tvrdým termínom – prakticky nedodržateľné. Pošle pripomienky 
písomne. 

Dekan Janiček: Súhlasí s tým, že termíny uvedené v návrhu smernice sú prakticky 
nedodržateľné. Je za troch oponentov, je za zachovanie autoreferátu 
v písomnej podobe a súčasne treba zadefinovať, čo musí obsahovať. 

Pror. Molnár: Medzi oponentmi nie je požiadavka na profesora, znižujeme tým kvalitu ? 
Dekan Petráš: Nie je potrebné zaviesť späť indexy pre doktorandov? Je za troch oponentov 

a 1 z nich má byť profesor. VR to už nebude schvaľovať, bude len 
informovaná? 

Rektor Báleš: Uzavrel diskusiu s tým, že Vedecká rada prerokuje v rámci správy 
o vzdelávacej činnosti aj obhájené doktorandské práce. Pokiaľ ide 
o oponentov, dal hlasovať kto je za troch oponentov, z nich 1 profesor – 
výsledok 5 dekanov bolo za. 

 
Uznesenie KR č. 1/5/2006 
KR STU prerokovalo návrh smernice „Obhajoba dizertačnej práce – príprava a priebeh“ 
a súhlasí s jej znením s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu. 
 
 
K bodu 3 Informácia o stave rekonštrukcie objektov „Vazovova-Mýtna“ 

(pror. Bučko) 
  
Pror. Bučko: Informoval, že z MŠ SR sme dostali peniaze na dokončenie rekonštrukcie 

objektu STU Vazovova-Mýtna. Práce prebiehajú a kolaudácia je plánovaná 
v termíne jún-júl 2006. 

 
Stanovisko KR č. 2/5/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o stave rekonštrukcie objektu STU Vazovova-Mýtna. 
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K bodu 4 Internetové stránky STU v redakčnom systéme Buxus- 

zhodnotenie (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil na rokovanie písomný materiál a uviedol nedostatky fakultných 

www stránok – chýbajú u viacerých fakúlt anglické verzie aj niektoré 
informácie na slovenských stránkach nie sú dostatočné. Vyzval dekanov 
na kontrolu obsahu stránok, lebo sa tam nájdu aj hrubé gramatické chyby. 

  
Dekan Molnár: Ako je to s ďalším školením redaktorov. Ako sa bude robiť anglická 

mutácia. 
 
Stanovisko KR č. 3/5/2006 
KR STU berie na vedomie predložený materiál. Súčasne odporúča fakultám nastavenie 
univerzitného portálu www.stuba.sk ako domovskej stránky a to v čo najväčšom možnom 
rozsahu. 
 
Úloha č. 1/5/2006 
KR STU ukladá doplniť obsah internetových stránok fakúlt STU v anglickej verzii ako aj 
chýbajúci obsah na všetkých aktívnych, ale prázdnych stránkach. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 31. 05. 2006. 
 
 
K bodu 5 Stav akreditácie habilitačného a inauguračného konania  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval, že od ostatnej informácie, ktorú v tomto smere má k dispozícii 
nedošlo k žiadnym zmenám. STU má 72 podaných a z toho 48 priznaných 
akreditácií. 

  
Stanovisko KR č. 4/5/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o akreditácii habilitačného a inauguračného konania. 
 
 
K bodu 6 Spirit portál – Centrum medzinárodných projektov  

(pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Informoval o internetovom portáli, ktorý sme vybudovali na STU a má 
adresu www.spiritportal.sk. Tento portál slúži pre lepšiu informovanosť 
a zapájanie sa do medzinárodnej spolupráce v oblasti vedy, výskumu 
a inovácií. Bol vybudovaný v rámci projektu ESF. Predložil aj informačnú 
brožúrku o Spirit portáli a požiadal dekanov o jej distribúciu na fakultách 
STU. 
Pripravujú sa 4 výzvy APVV, keď budú aktuálne, fakulty budú informované 
a záujemcovia môžu nájsť bližšie informácie aj na vyššie uvedenej adrese 
spiritportálu. 
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Stanovisko KR č. 4/5/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o Spiritportáli. 
 
K bodu 7 Informácia o technickom zabezpečení elektronických 

študentských preukazov a zamestnaneckých preukazov pre 
akad. rok 2006/07 (pror. Molnár, prof. Horváth) 

  
Pror. Molnár, 
prof. Horváth: 

Informovali o zabezpečení vydávania študentských preukazov hlavne pre 
študentov 1. ročníka Bc. štúdia na STU. Technický problém nie je. 
Nedostatky, ktoré sa vyskytli v minulosti súviseli s neskorým dodaním 
podkladov z fakúlt STU. Požiadali dekanov fakúlt o skoršie termíny 
zápisov. Študent musí preukázať spôsob úhrady za preukaz ako aj validačnú 
známku. 

 
Stanovisko KR č. 5/5/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o technickom zabezpečení výroby študentských 
preukazov a žiada dekanov fakúlt STU, aby prispôsobili termíny zápisov študentov 1.ročníka. 
 
K bodu 8 Stav projektu nový AIS pre STU (pror. Molnár, prof. Horváth) 
  
Pror. Molnár, 
prof. Horváth: 

Došli celkom 3 ponuky na dodávku AIS pre STU. Víťazom sa stala 
Mendelejevova univerzita z Brna. Kľúčová vec na každej fakulte bude 
osoba implementátora. Jeho výberu treba venovať mimoriadnu pozornosť. 

 
Stanovisko KR č. 6/5/2006 
KR STU berie na vedomie informáciu o stave projektu nový AIS na STU. 
 
K bodu 9 Rôzne 
 
1) Rektor Báleš: 

- Predseda vlády SR sa informoval detailnejšie na výstavbu novej fakulty pre FIIT. 
- Predložil návrh FEI STU na udelenie pamätnej plakety STU prof. Floriánovi 

Makáňovi a Doc. Ladislavovi Sadkovi pri príležitosti životného jubilea. 
- Predložil na diskusiu návrh na predĺženie PhD. štúdia na STU na 4 roky. Upozornil 

na možné problémy, pretože niektoré univerzity to už urobili. 
  
Dekan Molnár: Neprikláňa sa k tomuto návrhu. Jeho výsledkom bude menej PhD. študentov
Dekan Petráš: Navrhol zatiaľ vyčkať a nepustiť sa do akreditácie. 
Dekan Gál: Ukončenie PhD. štúdia prebieha v letných mesiacoch a stým môže byť 

problém. 
Dekan 
Jelemenský: 

 
Navrhuje zatiaľ zostať v tých intenciách ako doteraz 

 
Uznesenie KR č. 2/5/2006 
KR STU súhlasí s udelením pamätnej plakety STU prof. Floriánovi Makáňovi a Doc. 
Ladislavovi Sadkovi pri príležitosti životného jubilea. 
 
2) Prorektor Kalužný: 

Pripomenul, že nový Štipendijný poriadok STU vyvolal aj určité malé zmeny v Štatúte 
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STU, ktorý treba tiež novelizovať. 
3) Kvestorka Žideková: 

Výsledky publikačnej činnosti znamenajú pre STU zníženie dotácie na mzdy aj odvody 
a treba s tým počítať v rozpočtoch fakúlt. 

 
4) Prorektor Redhammer: 

- K otázke publikačnej činnosti uviedol, že je otázka, či sme to urobili dôsledne 
a máme v databáze uvedené všetky naše publikácie. Jeden z dôvodov prečo strácame 
financie je, že máme málo knižných publikácií. 

Dekan Janíček: 
V databáze na MŠ SR je veľa publikácií iných univerzít, ktoré majú nie odborný, ale 
osvetový charakter. 
Dekan Gál: 
Časť publikácií z FA STU bola zo zoznamu vyškrtnutá – pýta sa prečo ? 
Dekan Molnár: 
Treba sa pokúsiť presvedčiť MŠ SR, aby zohľadnilo hodnotenie agentúry ARRA. 
Predseda AS STU Žalman: 
Vedecká rada STU by mala k tomuto problému zaujať oficiálne stanovisko. 

 
5) Predseda UOO STU Bobok: 

- Informoval o konferencii Slovenské školstvo dnes a zajtra. 
- Požiadal rektora o termín na rokovanie o KZ na rok 2006. 
Rektor Báleš: 
Uviedol, že je pripravený podpísať KZ aj hneď, ak odbory nebudú otvárať a meniť 
jednotlivé články KZ z minulého roku. 

 
6) Martin Repko – zástupca študentov: 

Ešte stále je problém s internetom na Mladej Garde, prosí o pomoc s jeho riešením. 
 
7) Dekan FA Gál: 

Požiadal o bližšie informácie o telefonovaní podľa novej zmluvy podpísanej s Orange. 
 
9) Dekan MtF Sablik: 

Kritizoval činnosť Vydavateľstva STU, trvá to tam neúmerne dlho a nedostal zatiaľ 
žiadnu odpoveď čo sa v tomto smere urobilo. 

 
10) Dekan FIIT Molnár: 

Porady na rektoráte STU je treba časovo zosúladiť, lebo to spôsobuje problémy na 
fakultách. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. Ing. arch. Robert ŠPAČEK, CSc., prorektor STU 

Doc. Ing. Karol Jelemenský, PhD.  dekan SjF STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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